
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
                                                                                                                Αθήνα, 22/05/2024 

 
Της: Ασημακοπούλου Σοφίας – Χάιδως, Βουλευτού Β΄ Πειραιά 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

ΘΕΜΑ:  «Απλήρωτοι παραμένουν χιλιάδες εκπαιδευτές των Σ.Α.Ε.Κ. (τ.Ι.Ε.Κ.)» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Με  βάση  την  καταγγελία του Σωματείου Εκπαιδευτών Δημοσίων Ινστιτούτων 

Επαγγελματικής Κατάρτισης και Λοιπών Φορέων Δια Βίου Μάθησης Του Δημοσίου, 

χιλιάδες εκπαιδευτές των Σ.Α.Ε.Κ. (τ.Ι.Ε.Κ.) παραμένουν απλήρωτοι για  τις  υπηρεσίες  

που  παρείχαν το  φθινοπωρινό  εξάμηνο 2023-2024. Όπως τονίζουν είναι παράδοξο 

από την μία να διατυμπανίζεται η αναβάθμιση του θεσμού των Δ.Ι.Ε.Κ. με τη 

μετονομασία τους σε Σ.Α.Ε.Κ. και από την άλλη οι Εκπαιδευτές να εξακολουθούν να 

μεταχειρίζονται ως ο τελευταίος τροχός της αμάξης, σε έναν εργασιακό μεσαίωνα 

παρατυπίας και αμέλειας από την πλευρά του Κράτους. Το  πρόβλημα ξεκίνησε με τη 

μη έγκαιρη υπογραφή των συμβάσεών τους για το προηγούμενο Εξάμηνο (οι Συμβάσεις 

υπογράφηκαν στη λήξη του Εξαμήνου και όχι στην έναρξή του!) και που συνεχίζεται με 

τη μη καταβολή των δεδουλευμένων τους. Επίσης, οι  περισσότεροι ήδη συνεχίζουν να 

παρέχουν διδακτικό έργο για το τρέχον εξάμηνο (απλήρωτοι και χωρίς να έχουν 

υπογράψει τις νέες συμβάσεις). Τα  αιτήματα  τους  είναι  αυτονόητα   και  σίγουρα  η  

υπόμονή τους έχει  εξαντληθεί  μιας  και  οι  υποχρεώσεις τους δεν μπορούν να 

περιμένουν. 

 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

Ερωτάται  ο κ. Υπουργός:  
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4857

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/5/2024



1. Πιστεύετε ότι μπορεί να λειτουργεί εύρυθμα ο θεσμός των Σ.Α.Ε.Κ με βάση τα ως 

άνω περιγραφόμενα; 

 2. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε  να υπογραφούν άμεσα οι συμβάσεις  του  

εξαμήνου  που διανύουν; 

3. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να λυθεί μόνιμα το πρόβλημα της μη έγκαιρης 

αποπληρωμής των δεδουλευμένων τους; 

4. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να γίνεται άμεσα η απεικόνιση της ασφάλισής τους 

στο σύστημα; 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 




